
 

 

 

  

 

 

Skrivelse till hälso- och sjukvårdsnämnden  

 

Utöka telefontider på vårdcentralerna 

Socialdemokraterna vill med denna skrivelse till hälso- och sjukvårdsnämnden 

uppmana densamma att undersöka hur det ser ut med telefontiden på 

vårdcentralerna. 

 
En del vårdcentraler tar idag inte emot samtal efter ett visst klockslag trots att 

vårdcentralen är öppen. Det bidrar till att många upplever att det är svårt och känns 

jobbigt att komma i kontakt med vården. Socialdemokraterna tycker att det ska gå att 

ringa till vårdcentralen hela dagen och föreslår därför att hälso- och 

sjukvårdsnämnden undersöker hur telefontiderna för länets vårdcentraler ser ut samt 

uppmanar de vårdcentraler som inte redan har så att telefontiden ska vara öppen 

minst samma tider som vårdcentralen. 

 

 

Henrietta Serrate (S)  

2:e vice ordförande i regionstyrelsen 

 


